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Protokół Nr  16/2016 

z posiedzenia komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, które 

odbyło się w dniu 13 stycznia  2016 r. 

     Porządek posiedzenia:  

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2016 r. 

2. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany w głosowaniu przez członków Komisji. 

Ad. pkt. 1  

Po dyskusji Komisja przyjęła następujący plan pracy na I półrocze 2016 r.: 

styczeń: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2016 r. 

2. Sprawy różne. 

luty 

1. Działalność kół  łowieckich na terenie Gminy Stryków. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

 

marzec  

1. Informacja Gminnej Spółki Wodnej  dot. inwestycji planowanych w roku 2016 na 

terenie gminy Stryków . 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

 

kwiecień  

1. Informacja dot. założeń funkcjonowania terenów po dawnej fermie lisów. 

2. Informacja dot. funkcjonowania oczyszczalni ścieków dla miasta i gminy Stryków. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

 

maj  

1. Informacja dot. zmian w studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy i zmian 

w planach miejscowych. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

 

czerwiec  

1. Informacja dot.  stanu zaawansowania realizacji inwestycji w zakresie ochrony 

środowiska w 2016 r. 

2. Podsumowanie pracy komisji w I półroczu 2016 r. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2016 r. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

Głosowanie nad projektem planu: 6 głosów za bez głosów przeciwnych i 0 głosów  

wstrzymujących się 
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Ad. pkt. 2  
Radny Łukasz Orłowski  mówił, że jest ślisko,  nieposypane są  chodniki i ulice. Radny 

prosił o zwrócenie uwagi na te sprawy. 

Radny pytał czy jest możliwość wydłużenia  kursowania linii autobusowej A 2  przez 

Niesułków- Lipkę do Strykowa , ponieważ mieszkańcy tego rejonu mają trudności z 

dojechaniem do Strykowa. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w ciągu godziny trudno jest 

odśnieżyć chodniki i posypać ok. 100 km dróg. Jest to robione sukcesywnie po ustaniu 

opadów śniegu. Poza tym jest obowiązek aby właściciele posesji dbali o chodniki – odśnieżali 

je i posypywali. 

Odnośnie komunikacji dla rejonu , o którym mówił radny Orłowski,  Burmistrz 

poinformował, że gmina Stryków już chciała utworzyć taką komunikację wspólnie z gminą 

Brzeziny ale tylko Stryków był zainteresowany tym tematem. Będzie rozważana możliwość 

przedłużenia naszej komunikacji gminnej o ten rejon gminy. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków  uzupełniła wypowiedź Burmistrza i mówiła , 

że są analizowane wszystkie wnioski mieszkańców i osób zainteresowanych w sprawie 

komunikacji gminnej. Po dokonaniu analizy będzie opracowany nowy harmonogram kursów. 

Radny Paweł Kasica wnioskował o umieszczenie na drodze w Klęku spowalniacza ruchu. 

Na posiedzeniu w dniu 13 stycznia b.r. Komisja przyjęła następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości zainstalowania spowalniacza ruchu na 

drodze w Klęku (przy parku) na wprost działki gminnej.  

Głosowanie nad wnioskiem: 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 0 głosów  

wstrzymujących się 

Radny Paweł Kasica pytał na jakim etapie są miejscowe  plany zagospodarowania 

przestrzennego m.in. teren Bratoszewic przeznaczony pod budowę oczyszczalni ścieków? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków  odpowiedziała, że dokona rozeznania i udzieli 

odpowiedzi. 

W związku z tym radny Paweł Kasica prosił o przedstawienie informacji odnośnie 

wszystkich planów na następnym posiedzeniu komisji. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o następujących sprawach: 

 na prośbę mieszkańców Woli Błędowej ponownie przekazuje wniosek aby wystąpić 

do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o budowę chodnika przy drodze w Woli 

Błędowej, 

 dokonać cięcia  kosmetycznego topoli czarnej rosnącej przy drodze powiatowej w 

Woli Błędowej,   

 czy kuria w Łodzi wie o planowanej budowie domu kultury w Strykowie? 

 wcześniej przez park były prowadzone wykopy i archeolodzy dokonali różnych 

odkryć. Czy jeżeli będą teraz prowadzone prace związane z budową domu kultury 

teren też będzie pod opieką archeologa?  

 mieszkańcy sołectwa Kalinów zwracają się z prośbą  o usunięcie odrostów drzew przy 

drodze od kapliczki do drogi ,, dębowej ”, 

Radny prosił aby zwrócić się do firm , które odśnieżają drogi o dobre odśnieżanie dróg po 

opadach śniegu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy w związku z planowaną budową domu kultury w 

dotychczasowym miejscu, gmina będzie płaciła opłaty za wycięcie drzew? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków  odpowiedziała, że udzielimy odpowiedzi po 

zapoznaniu się z przepisami. Dla gminy taką decyzję o wycięciu drzew wydaje Starosta 

Powiatowy. Do tej pory Starosta nie naliczał opłat, jak będzie w tym przypadku nie wiemy 

jeszcze. 
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Radny Paweł Kasica mówił, że do tej pory było tak, że w zamian za wycięte drzewa był 

obowiązek dokonania nowych nasadzeń. W tym przypadku należy wziąć pod uwagę, że wiele 

z drzew w parku jest chorych. 

Przewodniczący Komisji po wyczerpaniu porządku posiedzenia dokonał zamknięcia 

posiedzenia. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała: Z. Kubiak 

 

Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

            Rady Miejskiej w Strykowie 

 

Karol Lenart 

 

 


